
NA SEJI OK SZOL O III. SAMOPRISPEVKU

- a predlog programa se na rešetu
»Proti takemu nacinu zbiranja sredstev ni bilo v obcini Ljubljana

Moste-Polje nobene pripombe,« je na seji nase obcinske konference
SZDL 22. septembra povedal predsednik komiteja za druzbene de-
javnosti Janez Lah, ko je porocal o poteku prvega kroga javne raz-
prave o III. samoprispevku. Na konferenci je bilo namrec ugotovije-
no, da je razprava v nasi obcini potekala zivahno in poglobljeno, de-
lovni ljudje in obcani pa podpirajo odlocitev za III. samoprispevek.
Zato so delegati obcinske konference SZDL predlagali obcinski
skupscini, da za 22. november razpise referendum oziroma za to poo-
blast i mestno skupscino.

Glede programa, ki predvide-
va, kaj naj bi bilo iz III. samopri-
spevka zgrajeno v nasi obcini, je
prisla pripomba le iz Polja. Kra-
jevna konferenca SZDL in KS
Polje predlagata, da se v pro-
gram III. samoprispevka uvrsti
tudi zidava nove osnovne sole v
Polju. Staro solsko poslopje na
kriziscu Zadobrovske ceste z Za-
losko je namrec dotrajano, hkrati
pa solarjem iz tega okolisa grozi
konec srednjerocnega obdobja
tretja izmena. Podatki povedo,
da potekanaOSEdvardaKarcle-

Ija v Polju pouk v 1,8 izmeni (pri
tern niso upostevane podruz-
nicne sole), lako da imajo ucenci
slabse- ucne razm^re, kot so
drugje v obcini, se zlasti pa, ce jih
primerjamo s tistimi v obcinah.
Bezigrad in Center. Obcinska
konferenca je to stalisce podprla,
hkrati pa opozarja, da bo treba
glede tega doseci soglasje tudi z
drugimi Ijubljanskimi obcinami,
ker je denarni nacrt III. samopri-
spevka ze izdelan.

Nadaljevanje na 3. strani

Delegadja zvezne konference^RVS Jngoslavije je obiskala
OK ZRVS Ljubljana Moste-Polje. Vodil jo je predsednik
zvezne konference ZRVS Jugoslavije generalpolkovnik Dusan
Korac (na sliki drugi z desne) skupaj z zveznim sekretarjem
Sretenom Zaricem. V njegovem spremstvu so bili tudi pred-
stavnik ZRVS Slovenije Janez Japelj in predstavniki OK
ZRVS Novo mesto. Delovni pogovor se je nanasal predvsem
na najaktualnej.se naloge Z RVS v obcini in KS, na nadaljnjo
rast ZRVS in njeno viogo pri podruzbtjanju SLO in DS v ok-
viru frontno organizirane SZDL ter na sodelovanje z vsemi
drugimi dejavniki s podrocja SLO in DS.
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(Nadaljevanje s 1. strani)
Več pripomb, ki jih je po

končanih javnih razpravah
dobil občinski operativni
odbor za pripravo III. samo-
prispevka, nekatere pa so bile
izrečene tudi še na sami seji
konference, pa se je nanašalo
naskupni program.Tako naši
delovni Ijudje in občani meni-
jo, da bi morali denar za pre-
novo lutkovnega gledališča
najti drugje ali pa za njegovo
dejavnost poiskati ustrezne
prostore v kakem drugem po-
slopju, morda tudi v domu
Španski borci. Enakega mne-
nja so bili tudi za glasbeno
šolo. So pa za popravilo mla-
dinskega okrevališča na Ra-
kitni, saj so obolenja dihal na
prvem mestu med boleznimi,
za katerimi bolujejo otroci iz
naše občine. Vendar pa je tu
treba ugotoviti odgovornost
tistih, ki so krivi, da se je
okrevališče znašlo v takem
položaju. Sicer ni jamstva, da
se to, kar se je primerilo že
dvakrat, ne bo ponovilo še
tretjič.

Delegati naše občinske
konference so se zavzeli, da
naj samoprispevek plačujejo
tudi tisti. ki so le začasno pri-
javljeni v Ljubljani, a tu živijo
že dalj časa in uporabljajo
šole in vrtce, ki smo jih zgra-
dili iz prvega in drugega sa-

moprispevka. Plačevanja pa
naj bodo oproščeni kmečki
prebivalci — tako je bilo na-
mreč tudi pri I. in II. samopri-
spevku — ki so uvrščeni v če-
trti razred davčnih upravičen-
cev. Vskladuzrastjoživljenj-
skih stroškov pa naj se zago-
tovi tudi vsakoletno povišanje
zneska, ki bo določal, kateri
občani so zaradi nizkih oseb-
nih dohodkov ali pokojnin
oproščeni plačevanja samo-
prispevka. Svoje stališče do
samoprispevka je na konfe-
renci pojasnilo tudi društvo
upokojencev. Predlagajo, naj
bi upokojenci plačevali le en
odstotek od pokojnine, ker
sodijo, da je gradnja šol in
vrtcev skrb mlade generacije.

Čeprav je bila na dnevni
red te seje uvrščena tudi raz- |
prava o osnutku 'pravil in po-
slovnika OK SZDL ter njun
sprejem, so delegati sklenili,
da se razprava o teh dveh do-
kumentih podaljša do 25. ok-
tobra. Na prihodnji seji ob-
činske konference, ki bo
predvidoma konec novembra
ali v začetku decembra, pa ju
bodo, upoštevajoč vse pri-
pombe, sprejeli. Do takrat
morajo tudi krajevne konfe-
rence SZDL pripraviti pravila
za delo te organizacije v kra-
jevnih skupnostih.

D. J.


